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Z A P I S N I K 
 

7. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 25.5.2017 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Marko Močnik, Marko Obid, Borut Eržen, Erik Serjun, Franc Tušar, 

Marko Trček, Borut Pirih, Bogdan Brus, Vanja Zajc, Jože Močnik. 

Ostali prisotni: Ivan Seljak pri 2. točki, Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 6. redne seje sveta z dne 25.1.2017. 

2. Kabelski sistem Cerkno.  

3. Zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno. 

4. Realizacija proračuna za leto 2017. 

5. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Marko Močnik je članom povzel zapisnik 6. redne seje z dne 25.1.2017. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se zapisnik 6. redne seje sveta KS Cerkno z dne 25.1.2017. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Marko Močnik je besedo predal Ivanu Seljaku, ki je v nadaljevanju predstavil svoj 

pogled na obstoječi Kabelski sistem Cerkno. Povedal je, da je bil sistem v času njegove 

izgradnje moderen in velika pridobitev za prebivalce naselja Cerkno. Zaradi analognega 

prenosa signala do uporabnikov, lahko sistem prenaša maksimalno 20 televizijskih programov 

in je kot tak zaprt znotraj določenega območja. Od njegove izgradnje pa do danes se je na tem 

področju veliko spremenilo, tehnologija napreduje iz dneva v dan, prišla je IP telefonija, 

javno razpršeni signal, kar pa obstoječi sitem ne dopušča. Sistem zaostaja, ostali ponudniki 

nas prehitevajo, kar za sam sistem nima smisla, zato se je treba odločiti, ali sistem počasi po 

delih opuščati, ali pa se odločiti o gradnji novega optičnega omrežja. Ivan Seljak je za konec 

podal svoje mnenje, ki je da se sistem začne postopoma, po sekcijah opuščati, hkrati pa 



obstoječim naročnikom ponuditi boljšo ponudbo z drugimi operaterji na trgu. Dodal je še, da 

bi bilo dobro povabiti še kašnega strokovnjaka, da se pripravi shemo za postopne rešitve.  

 

Borut Pirih se je z Ivanom Seljakom strinjal in bil mnenja, da če vlagamo v tak sistem, 

vlagamo v nerazvoj. Povedal je še, da bo Hotel Cerkno s prenovo sob iskal tudi novega 

boljšega ponudnika na tem področju. 

 

Predsednik Marko Močnik je predlagal da Ivan Seljak, ki pozna ljudi na tem področju, povabi 

še koga, da se pripravi predlog za postopno ukinjanje. S strani KS Cerkno pa bo Valerija 

Močnik sodelovala v delu z informacijami o naročnikih. 

 

Člani so se s predlogom strinjali in sprejeli sklep: 

Sestavi naj se skupina ljudi, ki bo pripravila shemo za ukinjanje Kabelskega sistema 

Cerkno, z istočasno možnostjo priklopa obstoječih naročnikov na druge sisteme. 

 

AD 3 

 

Pod tretjo točko je Valerija Močnik na kratko predstavila Zaključni račun proračuna Krajevne 

skupnosti Cerkno za leto 2016. Krajevna skupnost je v letu 2016 poslovala pozitivno. 

Prihodki so bili realizirani v skupni višini 190.537 EUR kar pomeni za 1 % nižjo realizacijo 

od načrtovane. Realizacija odhodkov pa je glede na finančni plan znašala 65% oz. 146.063 

EUR. Na strani prihodkov so bili realizirani nedavčni prihodki iz naslova obresti, najemnin, 

vodarine in prispevkov občanov ter transferni prihodki v obliki rednih dotacij in sredstev za 

pokrivanje investicijskih stroškov investicijskega vzdrževanja javne infrastrukture. 

Realizacija odhodkov je podrobno razvidna iz gradiva bilance odhodkov in iz poslovnega 

poročila za leto 2016. KS je na dan 31.12.2016 razpolagala z osnovnimi sredstvi v višini 

1.154.997 EUR v katerih so zajete vse nepremičnine in oprema v lasti KS. Na aktivni strani 

bilance stanja so denarna sredstva na računu znašala 13.129 EUR. Ostala prosta denarna 

sredstva v višini 61.2017 EUR pa so plasirana pri Novi KBM. Kratkoročne terjatve iz 

financiranja izkazujejo obresti od kratkoročnega depozita pri Novi KBM. Na dan 31.12.2016 

je KS imela 18.754 EUR terjatev do plačnikov vodarine, grobovine, najema tržnega prostora 

in kabelske. Od teh jih je za 3.759,48 EUR že zapadlo, ostale pa so zapadle v januarju 2017. 

V izterjavi je za 775,07 EUR terjatev, katere so knjižene kot sporne terjatve. Kratkoročne 

terjatve do občine (4.464 EUR) predstavljajo terjatve za refundacijo javne razsvetljave in 

stroške porabe vode katere so zapadle v januarju 2017. Na pasivni strani so kratkoročne 

obveznosti do dobaviteljev na dan 31.12.2016  znašale 12.046 EUR in so bile poravnane v 

roku. Druge kratkoročne obveznosti pa predstavljajo obveznosti iz naslova izplačil podjemnih 

pogodb (414 EUR), katere so zapadle v januarju 2017, ter obveznost iz naslova republiške 

takse v višini 584 EUR. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2016. 

 

AD 4 

Pod četrto točko dnevnega reda je predsednik Marko Močnik ostalim članom povedal, da je v 

planu: 

 Ureditev ulice Gozdarska pot (razširitev uvoza v ulico, sanacija podpornega zidu), 

 Postavitev javne luči na Rajdi pri Obid Danilu 

 Menjava vrat in oken v VNO Poljane 

 Ureditev ekološkega otoka ulici Pot v Strano 



 Dokončanje pločnika v Mostanijo z asfaltacijo 

 Postavitev kozolčka Dobrodošli v Cerknem 

 Nadaljevanje pločnika v Mostaniji – potrebna soglasja in dokumentacija je pridobljena 

 Vgraditev kanalov na cesti v Škofje. 

 

Glede ureditve nadstreška pri mrliški vežici je bil mnenja, da si tudi Cerkno zasluži novo 

vežico. Glede na to, da na obstoječi lokaciji ne bo možno pridobiti ustreznih dovoljenj, je 

najprej potrebno določiti ustrezno lokacijo. 

 

Vanja Zajc bo posredovala kontakt sorodnika, ki je projektiral že nekaj takšnih objektov, da 

se pridobi še kakšno dodatno mnenje in ideja. 

 

Erik Serjun je povedal, da bi bilo na cesti v škofje namesto betonskih kanalov, možno z malo 

več dela, vgraditi ceste ograje, ki bodo prav tako dobro služile namenu. Glede kanalizacije v 

Čeplezu, katera je pred kratkim puščala, pa bi krajani radi vedeli na koga se obračati, občino 

ali KS. 

 

Predsednik Marko Močnik je Eriku predlagal, da se poveže s Zidgradom, ki odstranjuje 

ograje na cesti proti Stopniku, mogoče bi jih na ta način najlažje in najcenejše dobili. Kar se 

pa tiče sanacije kanalizacije, je stvar občine, ki je prevzela vso komunalno infrastrukturo. 

 

Borut Pirih je glede prireditve »Cerkno moje mesto« povedal, da se bo sestal z direktorjem 

LTO-ja, mu predstavil zamisel potem pa bi LTO- ju prepustili organizacijo, promocijo in kar 

spada k organiziranju take prireditve.  

Dodal je še, da je v enem izmed projektov LAS za Občino Cerkno videl nakup štirih stojnic. 

Potrebno bi se bilo pozanimati kakšne stojnice so mišljene v tem projektu, potem pa bi se 

odločali o nakupu le teh. 

 

Marko Obid je predlagal, da bi se zraven kozolčka Dobrodošli v Cerknem postavilo še dve 

skali, ki bi prikazovali oba Njivča in s tem partizansko bolnico Franja. Bil je tudi mnenja, da 

bi se celotno Cerkno urejalo na tak način, ki bi turiste opozarjalo na določene znamenitosti, 

dogodke, ipd. 

 

Vanja Zajc je vprašala, če obstaja možnost, da bi se v ulici Pot na Zavrte zarisalo sredinsko 

črto. Stanovalci ki prihajajo v to ulico so se že večkrat komaj izognili nesreči, ker avtomobili 

ki prihajajo iz smeri KGZ Idrija, ne vozijo po desni strani.  

 

Predsednik Marko Močnik je odgovoril, da glede na ozkost ulice črte najbrž ne bo možno 

zarisati, mogoče pa bi problem lahko rešili z manjšimi ogledali. 

 

Vanja Zajc je še nadaljevala, če se mogoče razmišlja tudi o pločniku na obvoznici od odcepa 

za Hotel Cerkno proti Podlivcu. 

 

Borut Pirih je pojasnil da bi bil ta projekt prevelik finančni zalogaj za KS ter da gre v tem 

primeru za gradnjo pločnika ob državni cesti. 

 

Bogdan Brus je povedal, da na ekološkem otoku pri parkirišču za avtobuse opaža, da bi bilo 

dobro postaviti še dodaten kontejner za mešane odpadke. 

 

 



 

AD 5 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.20. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Marko Močnik 


